
Protokoll ÄFO2 Nr: 5    2022-11-16 

Abbotnäs. 

Närvarande:   Janne Larsson, JL 

   Johan Nilsson, JN 

   Magnus Larsson, ML 

   Anders Eriksson, AE 

   Johan Hamilton, JH 

 

 

1: Samrådsmöte. Bör hållas i början av December. Sockenstugan 

Floda. Genomgång av klövläget i ÄFO. Varg diskussion i slutet, hur påverkas 

ÄSO av vargen. Kanske en något mer fördjupad genomgång i början på nästa 

år.  Förfrågan till Hanna Kekkonen eller Anders Nilsson, SJF om genomgång 

med flerartsförvaltning. 

 

2:  Genomgång av jakten. Skjutna hittills är 211 älgar av drygt 400 

enligt plan. Några ÄSO ligger på sina mål +-10%. Några ÄSO har fått dragit ner 

sin avskjutning.  Rapporteringen fungerar inget bra i dom system som finns 

idag.  Där måste det bli bättre.  

 

3:  Framtiden. Delar av styrelsen har avsagt sig fortsatt mandat. 2 

ledamöter har sagt ja till fortsatt arbete. Andelen ungskog ökar med ca 30% 

under dom närmaste 3 åren. Lite diskussion om skyddsjakt och att det är lite 

svårt att hantera planerna när många djur skjuts på skyddsjakt.  

Ny förvaltningsplan ska göras till nästa år.  Målet i planen med 5 älgar/1000 ha 

är ett rimligt mål. Kvalitén bör höjas i stammarna. Vi måste fortsätta tänka 

flerartsförvaltning. Vi ska vänta in obsen från det nya systemet från SLU, men 

planen böra vara klar tills det att ÄSO ska göra sina.  

 

// Johan 


